

فندق ربوة الصفوة 1

Rabwah Al Safwa Hotel 1

ضيفنا بالجود ريان
our guest Generously happy

فندق ربوة الصفوة 1
Rabwah Al Safwa Hotel 1

شركة الريان المكية
Al-Rayyan Al-Makkiya Company



الموقع

Location



هو أحد فنادق شركة الريان المكية يقع في منطقة مكة المكرمة في شارع الحجون، أمام سوق الضيافة، خلف البنك الأهلي، ويبعد عن المسجد الحرام 4 كم وقريب من المراكز التجارية الشهيرة.

It is one of the Al Rayan Makkah hotels. It is located in the Makkah Al Mukarramah region on Al Hajoun Street, in front of the Hospitality Market, behind the National Bank, 4 km away from the Grand Mosque and close to the famous commercial centers.

الموقع على الخريطة
Location on the map



المعالم السياحية

القريبة من فندق ربوة الصفاة 1

Touristic Monuments

Near Rabwah Al Safwa Hotel 1



المسجد الحرام

هو أحد أبرز المعالم في مكة المكرمة حيث يبعد 6 كلم تقريباً، ويعد أعظم مسجد في الإسلام ويقع في قلب مدينة مكة، تتوسطه الكعبة المشرفة التي هي أول بيت وضع للناس، والصلاة فيه تعدل 100 ألف صلاة، فيما سواه من المساجد.



جبل النور

هو أحد المعالم التاريخية في مكة المكرمة، كان عليه الصلاة والسلام يتعبد في غار حراء، وفيه نزل الوحي على النبي عليه الصلاة والسلام أول مرة، يبعد جبل النور عن الفندق 11 كلم تقريباً.

المشاعر

هي أماكن جغرافية تقع في محيط بمكة المكرمة، وهي التي يقصدها المسلمون الذين يريدون تأدية فريضة الحج، وفيها منى، وعرفات، ومزدلفة، وتبعد المشاعر المقدسة من الفندق قرابة 6.9 كلم تقريباً.





Almashaeir

They are geographical places located in the vicinity of Mecca, which are visited by Muslims who want to perform the pilgrimage, and they include Mina, Arafat, and Muzdalifah, and the holy sites are about 6.9 km away from the hotel

Sacred Mosque

It is one of the most important landmarks in Makkah Al-Mukarramah, about 6 km away. It is the greatest mosque in Islam. It is located in the center of the city of Makkah. Inside it is the Kaaba, which is the first mosque on earth, and prayer in it is equivalent to 100,000 prayers, in other mosques.



Mountain Alnuwr

It is one of the historical monuments in Makkah. The Prophet, peace and blessings be upon him, used to worship in the Cave of Hira, and in it the revelation came to the Prophet, his family, peace and blessings be upon him for the first time. Jabal Al-Nour is about 11 km away from the hotel.

Overview نظرة عامة



الغرف Rooms

يحتوي فندق ربوة الصفوة 1 على 7 أدوار و 101 غرفة، جميعها مصممة خصيصاً لتلبية احتياجات الضيوف ورغباتهم من خلال تصميمها الراقي وفرشها الوثير، والغرف جميعها مجهزة بمكيفات هواء والتلفزيون والقنوات الفضائية والثلاجة وخدمة الشاي والقهوة وخدمة الواي فاي المجاني.

Rabwat Al Safwa 1 Hotel contains 7 floors and 101 rooms, all of which are specially designed to meet the needs and desires of guests through their elegant design and luxurious furnishings. All rooms are equipped with air conditioners, TV, satellite channels, refrigerator, tea and coffee service and free Wi-Fi.



Tour inside rooms جولة داخل الغرف



الإحصائيات

Statistics

عدد الغرف
Number of rooms

101

غرفة
Rooms

الأدوار السكنية
Residential floors

7

أدوار
Floors

عدد الأسرة
Number of beds

481

سرير
Beds



فندق ربوة الصفاة 1
Rabwah Al Safwa Hotel 1

شركة الريان المكية
Al-Rayyan Al-Makkiya Company

خدمات الغرف

Room Service

خدمة الغرف 24 ساعة
Room service 24 hours



واي فاي مجاني
Free Wi-Fi



مواقف السيارات
Parking



خدمة الإستقبال 24 ساعة
Reception service 24 hours



مرافق لذوي الاحتياجات الخاصة
Facilities for the handicapped



Al Rayan Makkah Company hotels
In Makkah Al-Mukarramah

فنادق شركة الريان المكية
في مكة المكرمة

فندق ربوة الصفوة 1
Rabwah Al Safwa Hotel 1

فندق ربوة الصفوة 2
Rabwah Al Safwa Hotel 2

المسجد الحرام
Sacred Mosque

فندق أبراج الريان المكية
Al Rayan Makkah Towers Hotel

شركة الريان المكية
Al Rayan Al Makkhiya Company



فندق ربوة الصفوة 1

Rabwah Al Safwa Hotel 1

شركة الريان المكية

Al-Rayyan Al-Makkiya Company



الرقم الموحد Unified number

9 2 0 0 0 0 8 5 5

رقم الحجوزات Reservation number

0 5 5 8 4 9 3 2 3 1

جوال الفندق Hotel number

0 5 0 9 0 9 3 5 6 9

www.rayanm.com | info.h@rayanm.com